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Offentligt referat fra bestyrelsesmøde i Hadsten Varmeværk A.m.b.a. den 11.02.2019. 

 

Til stede: 

Ruben Stæhr fra Kvist & Jensen under punkt 1, Niels Jørgen Bärtel, Flemming Nørgaard, Ole 

Jensen, Henrik Winther, Per N. Jensen, Jens Eskildsen og Palle Laugesen.   

 

Fraværende:  

Jacob Toft  

  

Dagsorden:  

  

1. Gennemgang af årsrapporten for regnskabsåret 2018.  

2. Godkendelse og underskrivelse af referat fra mødet d.13.12.2018.  

3. Orientering fra driftschefen.  

4. Generalforsamling.  

5. Bestyrelseshonorar. 

6. Årsberetning.  

7. Status på solvarmeanlæg 

8. Strategiseminar 

9. Driftschefens funktionsbeskrivelse 

10. Salg af driftsmidler 

11. Evt.  

12. Næste møde.  

  

1. Gennemgang af årsrapporten for regnskabsåret 2018.  

  

      Årsrapporten gennemgås af statsautoriseret revisor Ruben Stæhr, Kvist & Jensen.  

      Tilhørende bilag fremsendes senest fredag. 

      

      Det indstilles at: 

      

      Årsrapporten godkendes.  

       

      Beslutning: 

 

Årsrapport og revisionsprotokollat for Hadsten Varmeværk a.m.b.a for 2018 blev gennemgået 

statsautoriseret revisor Ruben Stæhr, Kvist & Jensen, hvorefter årsrapporten blev godkendt og 

underskrevet af den tilstedeværende bestyrelse. 

 

2. Godkendelse og underskrivelse af referat fra mødet d. 13.12.2018.  

 

Beslutningsreferat fra bestyrelsesmødet den 13.12 2018 blev godkendt og underskrevet. 

 

Rettelse til punkt 7 i referatet 

” Vi får lavet en teknisk udredning omkring anvendelse af varmtvandsbeholdere kontra 

gennemstrømvandvarmere i både eksisterende forsyningsområder og nye  
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forsyningsområder som f.eks. Hadbjerg. Derefter tages stilling til anvendelse af 

gennemstrømvandvarmere i Hadbjerg projektet.”  

 

Rettes til 

” Vi får lavet en teknisk udredning omkring anvendelse af varmtvandsbeholdere kontra 

gennemstrømvandvarmere i eksisterende forsyningsområder. Der kan anvendes 

gennemstrømvandvarmere i Hadbjerg projektet.” 

 

3. Orientering fra driftschefen.  

  

a) Likviditetsopfølgning: Gennemgås på mødet. 

b) Solcelleanlægget forventes idriftsat i uge 6. 

c) Eventuelle klager: Ingen 

  

Det indstilles at:  

  

Orienteringen tages til efterretning. 

 

Beslutning: 

 

Orienteringen blev taget til efterretning. 

 

Solcelleanlæggets effekt ændres til <25KW inden idriftsættelsen for at undgå skattepligt.  

 

4. Generalforsamling.  

    

  I forbindelse med generalforsamlingen ønskes flg. punkter afklaret.  

  

Bestyrelsesmedlemmer på valg.  

Valg af dirigent.  

Valg af suppleanter.  

Dagsorden.  

Mødetidspunkt.    

    

Det indstilles at:  

 

Punktet drøftes.  

 

Beslutninger: 

 

Niels Jørgen Bärtel og Per N. Jensen er på valg og genopstiller. 

Ole Jensen udtræder af bestyrelsen den 1/5 2019 da han flytter til Hinnerup.                                                                                                               

Anders G. Christensen blev foreslået som dirigent: Niels Jørgen Bärtel tager kontakt til Anders 

G. Christensen for at høre om han villig til at være dirigent ved generalforsamlingen.                                                                                                                                

Der skal vælges to suppleanter: Niels Jørgen Bärtel tager kontakt til Lars Carstenskov Andersen 

for at hører om han er villig til valg som suppleant, og indtræden i bestyrelsen den 1/5 2019 i 

stedet for Ole Jensen.  



3 

 

Palle Laugesen tager kontakt til Kim Topp for at hører om han er villig til valg som suppleant.  

Dagsorden er ifølge vedtægterne. 

Generalforsamlingen afholdes på DJH den 27. marts kl. 19.30  

Henrik Winther har meldt afbud til generalforsamlingen. 

  

5. Bestyrelseshonorar. 

 

På baggrund af omtalen i dagspressen om varmeværkers honorering af bestyrelsesarbejdet og Denfos 

politianmeldelse af foreløbigt 2 værker, ønskes det drøftet hvorvidt den anvendte praksis hos H.V. er 

tilstrækkelig. 

 

Det indstilles at: 

 

Punktet drøftes. 

 

Beslutninger: 

 

Under fremlæggelse af budgettet på generalforsamlingen, orienteres om de enkelte 

bestyrelsesmedlemmers honorar og generelt om de øvrige bestyrelsesomkostninger. 

 

6. Årsberetning.  

  

Der fremsendes oplæg fra bestyrelsesformanden.  

 

Det indstilles at: 

 

Årsberetningen gennemgås og godkendes. 

 

Beslutning: 

 

Årsberetningen blev kommenteret.  

Niels Jørgen Bärtel tilretter beretningen og sender revideret oplæg til Jacob og Jens for 

kommentering inden udsendelse til bestyrelsen forud for næste bestyrelsesmøde. 

  

7. Status på solvarmeanlæg. 

 

Arbejdet skrider fornuftigt frem og forventes at følge den, tidligere fremlagte, reviderede 

tidsplan.  

 

De planlagte aktiviteter for indvielsen vil blive gennemgået på mødet. 

  

Det indstilles at: 

 

Orienteringen tages til efterretning. 

 

Beslutninger: 
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Kongehuset har meddelt, at de ikke har mulighed for at deltage ved indvielsen af 

solvarmeanlægget. 

 

Energi- og Klimaminister Lars Christian Lilleholt har meddelt, at han ikke har mulighed for at 

deltage ved indvielsen af solvarmeanlægget. 

 

Palle kontakter Connie Hedegaard for mulig deltagelse i indvielsen af solvarmeanlægget.  

Vi har foreløbigt planlagt efter indvielse den 27. april 2019 kl. 12.30, men der er fleksibilitet 

med ca. + - en uge. 

 

Flemming sender invitationer til byrådet, når tiden er inde. 

 

Niels Jørgen Bärtel holder velkomsttalen. 

 

Til indvielsen bliver der kun åbent hus ved solvarmeanlægget inkl. bygningsanlæg og 

akkumuleringstank, da der er begrænsede ressourcer til rundvisning m.m. 

 

Diverse øvrige emner til indvielsen 

• Invitere lokal presse. 

• Naboværker i kommunen inviteres. 

• Arrangere telt på vejen (tilladelse fra beredskab og Kommune). 

• Forespørge på lån af parkeringsarealer hos naboer. 

• Skiltning til og ved arrangement. 

• Pølsevogn, 2 stk. efter kapacitet. 

• Hinnerupgarden, Niels Jørgen Bärtel tager kontakt 

• Øl, vand, kaffe. 

• Annonce i pressen. 

• Indbydelse i folder til generalforsamling 

• Toiletvogn 

  

8. Strategiseminar. 

 

Det er aftalt på mødet d. 13.12.2018 at der skal afholdes et strategiseminar i foråret. Det foreslås 

at fastlægge en foreløbig dato til dette. 

Det foreslås at, seminaret afvikles over 2 dage og at der tages udgangspunkt i Arena teorien idet 

den nedbryder strategiarbejdet i flere delområder. Det betyder at arbejdet bliver mere 

overskueligt og man kan vælge at prioritere de områder, der er særligt interessant i den aktuelle 

situation. Der forslås ligeledes at der engageres en proceskonsulent til opgaven. Konsulenten 

kunne være professor Kurt Klaudi Klausen, der er forsker og netop har udviklet Arenateorien.  

 

Det indstilles at: 

 

Punktet drøftes og der aftales tid og forløb for strategiseminaret. 

 

Beslutninger: 

 

Vi er indstillet på at anvende Arenateorien. 
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Palle tager kontakt til Kurt Klaudi og afklarer forløb og muligheder for deltagelse. Skal det være 

et forløb over 2 sammenhængende dage eller er forløb over 2 enkelte dage? 

Vi har foreløbigt besluttet at reserveret fredag den 12. april fra kl. 16 til kl. 20 

 samt lørdag den 13. april til kl. 16.  

 

9. Driftschefens funktionsbeskrivelse. 

 

Formandskabet har ønsket at bestyrelsen godkender Driftschefens funktionsbeskrivelse. 

Funktionsbeskrivelsen vedhæftes som bilag. 

 

  Indstilling: 

 

 Funktionsbeskrivelsen tilrettes og underskrives. 

 

Beslutning:  

 

     Punktet blev udsat og sættes på dagsorden til næste bestyrelsesmøde. 

 

10. Salg af driftsmidler. 

       

      Indstilling: 

       

      Salg af gammel traktor som ikke længere anvendes. 

 

      Beslutning: 

      

      Traktor sælges på markedsvilkår. 

 

11. Evt.  

             

      BetterBoard systemet er taget i anvendelse.  

      Der oprettes en ”mappe” for hvert bestyrelsesmøde, hvori alle relevante dokumenter til det                

      pågældende møde opbevares. 

 

12. Næste møde. 

 

Mandag den 25. februar 2019 kl. 19.00 

 

Niels Jørgen Bärtel 

Bestyrelsesformand 

 

 
 

  

 

 


